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From: 5.1.2e )
Sent: Thur 10/22/2020 8:39:50 AM

Subject: RE: Mediq

Received: Thur 10/22/2020 8:39:50 AM

@minvws.n!];EXECBEXEDM @minvws.ni]
@minvws.nl]

To:

Eens, maar wat achtergrond is wel handig.
Vriendelijke groet

ICES SEER eins>
Verzonden: donderdag 22 oktober 2020 10:00

@minvws.ni>;[SE<BESE© minvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Mediq

De vraag is of dat gesprek primair over inhoud moet gaan of als doel heeft kennis maken, rollen uitspreken, aanhoren van de

grieven, procesafspraken te maken hoe we wekelijks over financien gaan praten en afspreken dat we als VWS tot een objectieve

prijszetting gaan komen en graag suggesties vernemen. De wij-zij-discussie krijg je er niet in één keer uit, als ik het gisteren zo

aanhoorde.

Eens?

Verzonden: donderdag 22 oktober 2020 07:40

2minvws.n!>;[GE EXE ninvws.n)>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Mediq

Wel belangrijk om een goede annotatie te maken voorfJEXEwant er speelt nog al wat als ik[NEES
mag geloven.

Vriendelijke groet

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

van:"CEBERET© invws.ol>
Verzonden: 21 okt. 2020 23:06

Naar: % )" BEE @minvws ot;"TEED

Onderwerp: RE: Mediq

OK, dan regelen we dat.

Verzonden: woensdag 21 oktober 2020 23:00

@minvws.n!>;[GEE BEE invws.ni>
CC: 1. A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Mediq

Dat lijkt me een heel verstandig voorstel

van:ICE)JEEXEo iv o>Verzonden: woensdag 21 oktober 2020 22:49

Aan:[IEEEEEE© inves. >;ESEBESEDN© inves nl»



957868

cc:INERETN)EXER© invws..i-;ERECTBERET© invws.ni>
Onderwerp: Mediq

coseIEE
Vanmiddag belde[IEXEEEEZ«dig, me op. Hij ventileerde duidelijk zijn ongenoegen over de samenwerking met

VWS, dat de rollen onduidelijk waren, de prijsaanpassingen te lang duren en was not amused over de laatste order waarbij
OneMed een order voor handschoenen plaats. Deze punten en de toekomst van het LCH zijn ook punten die Mediq in het

gesprek metREGwil agenderen.

Ik heb het aangehoord en het lijkt me niet handig als dit hele pakket voar het eerste

vif op tafel komt. Dus ik heb de

suggestie gedaan om bij jullie voor te stellen or SEIT eri te laten maken af aan Enc helemaal niet

te kennen) en in dat gesprek ook hun pijnpunten aan te horen. Neemt waarschijnlijk al veel lading weg. Daamaast heb ik

voorgesteld om de wekelijkse call met LCH en Mediq waarin een update wordt gegeven weer te introduceren. Dat deed ENF
met 5.1.2e en Mediq. Mediq mist een gestructureerd overlegmoment.

Het lijkt me goed om na het gesprek [JEEEsamen een geannoteerde agenda op te stellen om EA voor te bereiden en

verrassingen te voorkomen.

Graag hoor ik of jullie hiermee akkoord zijn.

Groet,


